

Thomas Bergen (Co-Founder & CEO)

Bio (short – EN):

Thomas Bergen is the co-founder and CEO of getAbstract, a global leader in compressed learning, as well as the chair of Amphasys, and founder of HopeNow, a collective of entrepreneurs pursuing climate change solutions.

Bio (long - EN):

Thomas Bergen studied business administration at the University of St. Gallen. His professional career began in 1993 at Migros Bank, where he ascended to the management board in 1998. In 1999, together with Rolf Dobelli and Patrick Brigger, he co-founded getAbstract, which has since become the world's leading provider of compressed learning. From 2005 to 2010, they operated from Miami to expand getAbstract in the USA. Currently, Thomas oversees the company's global operations from its Lucerne, Switzerland headquarters. His commitment to service is evident as a member of the Board of Trustees and Advisory Council of Einsiedeln Monastery since 2002 and a member of Swisscontact's Board of Trustees since 2016. His past leadership roles include serving as a member of the Executive Board and President of the Swiss Management Society from 2007 to 2014. Thomas is also the Co-Founder & Chairman of Amphasys, a bioprocessing technology company, and the Founder of HopeNow, a collective of entrepreneurs pursuing climate change solutions. He is a proud father of three and has been married to Maria-Fernanda Salvador since 1993. He balances his professional activities with his enthusiasm for tennis, hiking, fishing, and photography.

Biografie (kurz – DE):

Thomas Bergen ist Mitgründer und CEO von getAbstract, einem weltweit führenden Unternehmen für komprimiertes Lernen, sowie Vorsitzender von Amphasys und Gründer von HopeNow, einem Unternehmerkollektiv, das Lösungen für den Klimawandel sucht.

Biografie (lang – DE):

Thomas Bergen studierte Betriebswirtschaftslehre an der Universität St. Gallen. Seine berufliche Laufbahn begann 1993 bei der Migros Bank, wo er 1998 in die Geschäftsführung aufstieg. 1999 gründete er zusammen mit Rolf Dobelli und Patrick Brigger getAbstract, das sich seitdem zum weltweit führenden Anbieter von komprimiertem Lernen entwickelt hat. Von 2005 bis 2010 operierten sie von Miami aus, um getAbstract in den USA auszubauen. Derzeit leitet Thomas die globalen Aktivitäten des Unternehmens von dessen Hauptsitz in Luzern, Schweiz, aus. Seit 2002 ist er Mitglied des Stiftungsrates und Beirates des Klosters Einsiedeln und seit 2016 Mitglied des Stiftungsrates von Swisscontact. Zuvor war er unter anderem von 2007 bis 2014 Mitglied der Geschäftsleitung und Präsident der Swiss Management Society. Thomas ist auch Mitgründer und Vorsitzender von Amphasys, einem Unternehmen für Bioprozesstechnologie, sowie Gründer von HopeNow, einem Unternehmerkollektiv, das Lösungen für den Klimawandel sucht. Er ist stolzer dreifacher Vater und seit 1993 mit Maria-Fernanda Salvador verheiratet. Als Ausgleich für seine berufliche Tätigkeit begeistert er sich für Tennis, Wandern, Angeln und Fotografie.



Contact information:

Thomas.bergen@getabstract.com

<https://www.linkedin.com/in/thomas-bergen-3082541/>

Contact our media team:

Linda Wohlfarth
PR, Media & Partners Lead

Alpenquai 12 • 6005 Lucerne • Switzerland
P [+41 41 367 5136](tel:+41413675136)
media@getabstract.com